



Sino-Australian Research Consortium for Coastal Management 中澳海岸带管理研究中心



张坤琨讲师个人简历



张坤琨，1990年5月出生，天津人，海洋资源与权益综合管理博士（中国海洋大学），国家公派访问学者（伍伦贡大学，University of Wollongong）。现为中国海洋大学马克思主义学院军事教学部讲师、法学博士后科研流动站研究人员、海洋发展研究院海洋经济管理与决策研究团队研究员，中澳海岸带管理研究中心（中方）副秘书长。

现任青岛市政协学会理事、《Ocean & Coastal Management》《Journal of Atmospheric and Oceanic Technology》《海洋湖沼通报》等国内期刊审稿人。在海岸带海岛可持续利用、海洋空间规划和危机监测预警等领域发表论文20余篇；主持课题8项，其中，省部级课题3项。

通讯地址：青岛市崂山区松岭路238号中国海洋大学基础教学中心323室；

电话/手机：+86-15253257767；**Email:** zkc@ouc.edu.cn。

RESUME

Dr. Zhang Kuncheng was born in May 1990 in Tianjin City, China. He is a Doctor of Integrated Management of Marine Resources, Rights and Interests (Ocean University of China) and a government-sponsored visiting scholar (University of Wollongong). Currently, Dr. Zhang is an lecturer in Military Teaching Department of School of Marxism in Ocean University of China, researcher of the post-doctoral research station of law, researcher of the marine economic management and decision-making research team of the Institute of Marine Development of Ocean University of China, and deputy secretary of Sino-Australian Research Consortium for Coastal Management (Chinese side).

Dr. Zhang also serves as a Director of Qingdao Political Society and a reviewer of 《Ocean & Coastal Management》 and other international journals. He has published more than 20 papers in the research of Sustainable use of coastal and islands, marine spatial planning in coastal area, crisis monitoring and early warning. And He also has presided 8 projects, including 3 provincial projects.

Address: Room 323, Teaching Center of Fundamental Courses, Ocean University of China, 238 Songling Road, Qingdao 266100, China.

Tel: +86-15253257767

Email: zkc@ouc.edu.cn.